
Zápisnica z rokovania komisie školstva, mládeže a informatizácie 

pri MZ mestskej časti Bratislava Záhorská Bystrica 

_____________________________________________________________________ 

 

Dátum zasadnutia: 23.4.2012 

 

Prítomní členovia komisie:         Miloslav Sajan, predseda 

    PaedDr. Zuzana Kaliariková riaditeľka ZŠ s MŠ  

    Ing. Mária Okálová 

    Mgr. Petra Mitašíková, PhD. 

                                               Mgr. Jana Krettová 

                                              Ing. Lipčák Alexander 

                                              PhDr.Bryndzák Pavel PhD. 

 

Hosť:     Ing. Weinštuk Roman – zástupca starostu 

                                                   p. Besedičová Barbora – referát kultúry 

    Mgr. Katarína Križková 

    Ing. Jozef Krúpa 

Návrh 

programu:             1. Zahájenie zasadnutia komisie a privítanie hostí                                 

                                2. Poďakovanie za sponzorský dar ku dňu učiteľov rod.Križkovej 

                                    ( Rádio LAN )                                                                              

                                3. Predloženie návrhu štatútu k novinám  Naša Bystrica- 

                                     voľba zástupcu z komisie do redak.rady                     

                                4. Informácia o revitalizácii školského ihriska        

                                5. Informácia o zabezpečení osláv dňa Rodiny a MDD 2012 

                                                                                           

                                6. Informácia o priebehu osláv Dňa učiteľov                                                                 

                                7.  Prejednanie žiadosti OZ StreetCOM o zriadenie súkromného centra voľného  

  času Cool12rock                                 

                                8.  Konanie konferencie „Vzťah v pomáhajúcej profesii“ v MČ ZB 

                                                   

                                9. Návrh komisie na uzatvorenie zmluvy s pedagogickou fakultou 

                                    na spoluprácu so študentami PF  a ZŠ Hargašova.                                       

                              10.  Rôzne : 

                                      z predchádzajúcej komisie : 

                                      - informácia k odporúčaniu a zabezpečeniu prenájmu telocvične v pracovných  

                                        dňoch  v čase 19.00 hod – 22.00 hod a počas víkendov           (riad.ZŠ) 

                                      - informácia k zabezpečeniu rekonštrukcie multifunkčnej prírodovednej     

                                        a fyz.učebne v ZŠ.               (riad.ZŠ) 

                                      - Informácia o rokovaní predsedu školskej komisie a riad.ZŠ s dodávateľom  

                                        stravy do ZŠ a MŠ           (pán Sajan)                                     

                                      - informácia o podniknutých krokoch k možnosti otvorenia krúžku nemeckého 

                                        jazyka                 (riad.ZŠ) 

                                     - informácia o spolupráci so školským úradom v DNV- zber vyradených  

                                       počítačových komponentov             (riad.ZŠ) 

 

 

K bodu 1 

p. Sajan privítal prítomných členov komisie a hostí 

 

K bodu 2 

p. Sajan poďakoval rodine Križkovej za zakúpenie USB kľúčov ako sponzorský dar pre pedagogických 

zamestnancov ZŠ s MŠ Hargašova 

 

K bodu 3 

p. Weinštuk informoval o návrhu štatútu novín Naša Bystrica. Komisia školstva v predloženom návrhu 

Štatútu novín Naša Bystrica v článku VI. navrhuje vymedzenie kompetencií vydavateľa, presnejšie 

špecifikovať práva, povinnosti a zodpovednosť za informácie zverejnené v týchto novinách. V čl. VII. 

komisia navrhuje vypustiť texty týkajúce sa dĺžky volebného obdobia redakčnej rady. Funkčné obdobie 



členov redakčnej rady nesmie byť viazané na funkčné obdobie zastupiteľstva. Komisia školstva navrhuje 

pani riaditeľku Kaliarikovú do redakčnej rady. Zároveň odporúča zastupiteľstvu, aby do redakčnej rady 

boli nominovaní 2 členovia za obec z radov profesionálnych novinárov - redaktorov. Komisia odporúča 

schváliť do redakčnej rady pani Mgr. Marcelu Jedinákovú, ktorá je redaktorkou verejnoprávnej inštitúcie. 

 

K bodu 4 

p. Weinštuk informoval o pripravovanej revitalizácii školského areálu, spoločnosť, s ktorou mala mestská 

časť podpísanú zmluvu na vypracovanie projektovej dokumentácie, odstúpila od zmluvy a nie je časový 

priestor výber inej spoločnosti a na vypracovanie novej projektovej dokumentácie a jej odovzdanie 

ministerstvu životného prostredia v termíne do 27.4.2012. Komisia školstva zobrala na vedomie uvedenú 

informáciu. 

 

K bodu 5 

p. Besedičová informovala o príprave oslavy MDD v spojení s oslavou Dňa rodiny, ktorá sa uskutoční dňa 

1.6.2012 od 14,00 hod. v areáli školy a telocvični. Plánované aktivity sú navrhované referátom kultúry, 

komisiou športu a základnou školou s materskou školou. Materské centrum sa v tomto roku pravdepodobne 

nebude podielať na organizovaní tejto akcie. Súťaže a program bude prebiehať v čase od 14-18,00 hod. Je 

potrebné upresniť súťaže, zbieranie napr. bodov pre deti, resp. pre rodinu, harmonogram súťaží a možnosť 

zapojenia rodičov do jednotlivých aktiviít. Predpokladaný čas ukončenia je o 20,00 až 21,00 hod. 

Financovanie tejto aktivity bude z rozpočtu obce. Komisia neodporúča stánok s komerčným predajom 

balónov. P. Besedičová preverí možnosť a objednávku balónov s potlačou loga školy, resp.  s potlačou loga 

mestkej časti v počte 500 -1000 ks.  

 

K bodu 6 

p. riaditeľka poďakovala mestkej časti za spolufinancovanie spoločenského posedenia ku dňu učiteľov pre 

pedagogických a nepedagogických pracovníkov ZŠ s MŠ, a pani Križkovej, ktorého sa zúčastnili p. 

starosta, predseda komisie školstva, predseda rady školy a zástupcovia OZ Rodičovského združenia 

Hargašova a Bystrického sveta najmenších. Ocenení boli traja pedagogický zamestnanci a to:  Mgr. Anna 

Kratochvílová, PaedDr.Mariana Cigániková a p.Radomila Turnerová 

 

K bodu 7 

Komisia školstva zobrala na vedomie uvedenú žiadosť spoločnosti na organizovanie mimoškolských aktivít 

popoludní a počas víkendov a prázdnin. Z uvedenej žiadosti vyplýva, že spoločnosť hľadá priestory na 

uvedené činnosti. ZŠ s MŠ nedisponuje s voľnými vhodnými priestormi, hoci niektoré ponúkané aktivity 

by boli vhodné pre využitie voľného času mládeže v Záhorskej Bystrici. Zároveň odporúča zastupiteľtsvu 

na prehodnotenie vhodných voľných priestorov, ak nejakými disponuje. 

 

K bodu 8 

p. Mitašíkova informovala o organizovaní medzinárodnej konferencie v dňoch 19.-20.10.2012 

Pedagogickou fakultou. Vzhľadom k tomu, že časť výťažku zo vstupného poplatku bude určený pre ZŠ 

s MŠ prostredníctvom mestskej časti ako spoluorganizátora, komisia školstva odporúča prenájom 

kultúrneho domu pre uvedenú aktivitu za symbolické 1 €. Sprievodných programov sa budú môcť zúčastni 

aj žiaci ZŠ s MŠ. 

 

K bodu 9 

Pedagogickou fakultou bol zaslaný návrh zmluvy o spolupráci študentov PF a ZŠ s MŠ, po jeho obdržaní je 

potrebné pripomienkovať a pripraviť zmluvu na podpis. Komisia školstva navrhuje zakomponovať do 

zmluvy ako protihodnotu možnosť bezplatného kontinuálneho vzdelávania pre 1-2 pedagógov ZŠ s MŚ. 

 

K bodu 10 informácie z predchádzajúceho zasadnutia 

 Komisia odporúča vedeniu školy vypracovať  ponuku a organizačne pripraviť prenájom telocvične 

v pracovných dňoch v čase 19:00 hod – 22:00 hod. a počas víkendov. Navrhovaná suma 20-25 €/hod . 

Zo získaných finančných prostriedkov za prenájom, bude zabezpečené otváranie/zatváranie a 

upratovanie objektu telocvične. Je potrebné informovať verejnosť o možnosti prenájmu telocvične 

prostredníctvom web stránky ZŠ s MŠ a MÚ. 

 počas prázdnin a najneskôr k 1.9.2012 je navrhovaná prestavba prírodovednej učebne. Žiaci II. stupňa 

dosahujú vznikajúce úspechy, postúpili do krajského kola biologickej olympiády. 

 predseda komisie školstva s riaditeľkou školy sa zúčastnili rokovania s dodávateľom stravy p. 

Mesárošom, kde pán Sajan vyzval pána Mesároša na základe informácií z prvej školskej komisie 

     k vykonaniu krokov na zlepšenia kvality stravy dodávanej do školského zariadenia,dodanie výhrevných 



platní do výdajne v MŠ a doriešenie zmluvného vzťahu s objednávateľom ZŠ MŠ Hargašova . 

   

  V mesiaci marec prebehol v spoločnosti audit z regionálneho úradu verejného stravovania bez výhrad. 

Pani riaditeľka vykonala prieskum spokojnosti so stravou medzi žiakmi, žiaci odpovedali na 6 otázok: 

 

veľkosť porcií   81% spokojných 

chuť jedla   61% spokojných 

hluk v jedálni a prostredie 51% spokojných 

dozor v jedálni   78% spokojných 

správanie sa personálu  71% spokojných 

čistota a hygiena príborov 69% spokojných 

 

žiaci oceňujú výber jedál a nie sú spokojní s tým, že často personál podáva jedlo  rukami bez použitia 

príborov. Vzhľadom na nedoriešené uzatvorenie dodatku zmluvy a neoprávnené navýšenie ceny za stravnú 

jednotku od 1.9.2011 komisia školstva odporúča  

- preveriť zmluvu so spoločnosťou PINO, s.r.o.,  

- zriadiť stravovaciu komisiu od 1.9.2012, v zmysle vyhlášky § 2 ods. 3. Zákona MŠ SR ť.366/2007 Z.z.   

- vykonať prieskum spokojnosti medzi rodičmi, 

- a navrhuje vyhlásiť nové výberové konanie pre dodávanie stravy pre ZŠ s MŠ, 

- komisia, navrhuje riaditeľke ZŠ s MŠ osloviť formou listu všetkých rodičov a objasniť dôležitosť 

vyváženej stravy  so zameraním na vyváženú výživovú hodnotu počas týždňa, zostavovaním vhodného 

jedálneho lístka a zníženia výberu počtu ponúkaných jedál, 

 

 v mesiaci jún žiaci budú mať možnosť prihlásiť sa na krúžok nemeckého jazyka pre šk. rok 2012/13, 

ktorý bude viesť p. uč. Šefčíková, 

 zapojenie sa do zberu drobnej elktroniky, bol dodaný kontajner, p. riaditeľka preverí možnosť dodania 

viacerých kontajnerov, resp. možnosti samostatného dodania tejto elektroniky priamo na zberný dvor 

spoločnosti. 

 

 

 

 

Zapísala: 

Ing. Mária Okálová 

 

 

 

 

 

 

Miloslav Sajan 

Predseda komisie  

 

 

 

 

 

 

 


